



百度旗下人工智能助手
Baidu's AI Assistant

扫描下载小度APP
Configure and upgrade your Xiaodu Headphones

874-000397-0

查看电量
Check Battery

1. 耳机连接小度APP后, 可以分别查看左耳、右耳及充电盒的精确电量。
2. 耳机仅连接手机时, 可以在手机状态栏查看耳机电量, 无法查看充电盒电量(部分手机不支持)。

播放音乐 Play music
我想听小说 Play novels
下一首歌 Next track
拨打10086 Call 10086
耳机电量 Battery level
播放国际新闻 Play international news

智能互动
Voice Commands

佩戴耳机时, 连接好小度APP, 长按耳机3s唤醒小度助手, 等待小度回应后, 说出你想做的事。

While wearing the earphones, connect to the Xiaodu App. Press and hold the earphones for 3 seconds to activate Xiaodu Assistant. After Xiaodu responds, state your request.

AI超能力
AI Superpower

小度耳机集成“语音笔记”、“同声传译”等AI功能, 满足你商务交流、观看英文原版视频、出国旅游等多种需求。

Xiaodu Headphones integrate AI-powered features like Voice Notes and Real-time Interpretation, meeting diverse needs including business communication, viewing original English videos, and international travel.

温馨提示: 需要配合小度APP使用AI功能
Note: The Xiaodu APP is required to activate AI-powered features.

语音笔记
Voice Note

边说边记, 语音内容识别结果实时上屏, 轻松搞定语音转文字日常记录、会议记录必备神器。

The essential AI tool for daily documentation and meeting records. Features real-time speech to text conversion with instant on-screen display, effortlessly transforming spoken words into written text.

同声传译
Interpreter

1. 构思好一段中文演讲, 帮你准确翻译成英文。
2. 开会时, 边听边翻译, 双语会议记录同步输出。
3. 看无字幕TED演讲和美剧, 实时翻译, 快人一步。

1. Formulate a Chinese speech and help you translate it accurately into English.
2. During the meeting, listen and translate simultaneously, and output bilingual meeting records synchronously.
3. Watch Untitled TED Talks and American TV Shows, with real-time translation one step ahead

AI超能力
AI Superpower

1. 构思好一段中文演讲, 帮你准确翻译成英文。
2. 开会时, 边听边翻译, 双语会议记录同步输出。
3. 看无字幕TED演讲和美剧, 实时翻译, 快人一步。

1. Formulate a Chinese speech and help you translate it accurately into English.
2. During the meeting, listen and translate simultaneously, and output bilingual meeting records synchronously.
3. Watch Untitled TED Talks and American TV Shows, with real-time translation one step ahead

规格参数
Specifications

产品名称: 小度智能夹耳式耳机
Product Name: Xiaodu Smart Clip-On Headphones
产品型号: dubuds G108 青春版
Model: dubuds G108 Youth Edition
耳机尺寸: 28.1*24.3*23mm
Headphone Dimensions: 28.1*24.3*23mm
充电盒尺寸: 62*51.5*27.5mm
Case Dimensions: 62*51.5*27.5mm
扬声器: Φ 13mm
Driver: Φ 13mm
耳机电池容量: 35mAh
Headphone Battery: 35mAh
充电盒电池容量: 300mAh
Case Battery: 300mAh
充电电压: DC 5V
Input: DC 5V
总约重: 约40g
Weight: ~40g
蓝牙: BT5.4
Bluetooth: BT5.4

注意事项
Precautions

以下情况不属于三包范围:

1. 超过三包有效期限;
2. 无保修卡、发票或保修卡与发票信息不符;
3. 人为原因造成的损坏;
4. 不可抗拒因素造成的损坏;
5. 未按《使用手册》的要求使用、保养而造成的损坏;
6. 超出正常使用条件, 强行使用本产品或故障维修;
7. 未经百度公司授权的人员私自拆动修理;
8. 意外损坏保修卡内容、产品信息, 包括摔坏、划伤、毁坏等;
9. 其他非产品本身设计、制造、质量等问题导致的故障或损坏。

在三包有效期内, 您可以依照本规定享受退货换货、修理的权利, 退货、换货、修理应凭发票办理。

注意事项: 1. 在丢弃本机之前的其他任何时候都切勿拆卸本机; 2. 如果有任何疑问, 请联系您购买本产品的商店; 3. 请勿将产品坠落或受到冲击。如有产品损坏, 请立即断开电源, 并与服务部门联系; 4. 请勿使产品受到撞击或挤压。如有产品损坏, 请立即断开电源, 并与服务部门联系; 5. 在丢弃本机之前的其他任何时候都切勿拆卸本机; 6. 如果有任何疑问, 请联系您购买本产品的商店; 7. 本产品SRRC关联的CMII ID信息请见产品充电盒上盖内侧标签位置。

1. To reduce electric shock hazard, do not disassemble this product. There are no serviceable parts inside. Contact authorized after-sales service personnel for repairs.
2. To prevent fire hazards, keep the product away from candles or other open flames at all times.
3. Store accessories in a location inaccessible to children.
4. Avoid dropping or subjecting the product to impacts. If damaged, immediately disconnect the power supply and contact an authorized service center.
5. Never disassemble the device at any time except when disposing of it.
6. For any inquiries, contact the store where you purchased this product.
7. The SRRC (State Radio Regulation Committee)-associated CMII ID information for this product is located on the inner label position of the charging case cover.

友情提示: 若遇到耳机无法充电的情况, 建议先检查耳机充电接触点及充电仓顶针附近是否有脏污、异物等障碍。如有, 可用棉签小心清理后再尝试充电。

Note: If the headphones fail to charge, first check whether dirt or debris is blocking the charging contacts on the headphones or the pins inside the charging case. If present, carefully clean with a cotton swab before attempting to recharge.

小度智能夹耳式耳机
dubuds G108 青春版
Xiaodu Smart Clip-On Headphones
G108 Youth Edition

产品使用手册
Product User Manual

CCCAut:
This device complies with part 15 of the FCC rules. Operations subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Any changes or modifications not expressly approved by the authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into a outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician.

百度 Baidu